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SVAR - HØRING REGULERING AV FANGST AV KONGEKRABBE I 2018 

 
Vi viser til direktoratets høringsbrev av 4.10.17. 

 
Norges Råfisklag begrenser sin uttalelse til forhold som vurderes å ha markedsmessig effekt. 
Dette gjelder: 
 
Punkt 4.6: Kortvarig stenging av områder for å tilrettelegge for forskningstokt.  
De siste årene har Fiskeridirektoratet innført stopp i fisket for tilrettelegging av forskningstokt, i 
år kombinert med et opprenskingstokt. I år var stoppen lagt i to omganger i slutten av august. Av 
markedsmessige årsaker foreslår vi at stoppen utsettes til september, etter russernes fangststart 
som tradisjonelt påvirker markedet. 
 
Punkt 4.3: Fredningsperiode i tidsrom med skallskifte og lav kjøttfylde.  
Her bør hensynet til kontinuitet i tilførslene av kongekrabbe til markedet vektlegges. 
Fredningsperioden bør av den grunn tidsbegrenses, noe vi mener oppfylles av forslaget på én 
måneds fangststopp i april. 
 
Punkt 4.1: Kvotefordeling hokrabbe  
Kvoten for neste års fangst forventes satt i begynnelsen av november. Når det gjelder fordelingen 
av totalkvoten på lytefri hannkrabbe, skadde hannkrabber og hokrabber, mener vi det er grunn til 
å redusere andelen hokrabbe som da kan kompenseres med noe økt kvote av hannkrabbe. Her 
støtter vi oss til at det fra forskerhold av ressursmessige grunner er uttrykt bekymring over uttaket 
av hokrabbe. Til dette vil vi kommentere at det også er markedsmessige grunner til redusert uttak 
av hokrabbe, under forutsetning av at det kan kompenseres med noe økt uttak av den mer 
ettertraktede hannkrabben. 
 
Punkt 4.4: Krav til fluktåpning i teiner i kvoteregulert område. 
Innføring av krav til fluktåpninger i teinene som brukes i det kvoteregulerte fisket, forventes å 
medføre redusert fangst av småkrabbe og dermed også redusert andel skadd krabbe. Vi støtter 
forslaget, også det ut fra en markedsmessig vurdering. 
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